
 
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 10. 6. 2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie  
2. Výročná správa o hospodárení a činnosti Bratislavskej organizácie cestovného ruchu za rok 
    2012 
3. Správa o priebežnom plnení jednotlivých opatrení v oblasti cestovného ruchu a 
    destinačného manažmentu hlavného mesta SR Bratislavy 
4. Rôzne  
 
 
K bodu 1 
Predsedníčka komisie Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie. 
 
K bodu 2 
Výročná správa o hospodárení a činnosti Bratislavskej organizácie cestovného ruchu za rok 
2012 
 
Informáciu podal MUDr. František Stano, predseda predstavenstva BTB. 

• väčšie výnosy o 11 000 € 
• menšie výdavky 
• 394 000 z ministerstva dopravy 
• 7,7% dotácií sa muselo vrátiť 
• najlepšie vyúčtovanie za rok (v Košiciach) 
• 268 000 výdavky 
• málo vlastných aktivít 
• predkrízové čísla – ako destinácia jedna z mála 
• na Valnom zhromaždení – nový rozpočet + aktivity (ešte nie fáza veľmi aktívneho 

marketingu), tlač propagačných materiálov 
• bookovací systém, destinačná karta – aplikácie na zlepšenie webu – portálu – súťažia 

sa 
 
Ing. Lukáč – „Je štatistika 1-dňových turistov, koľko nechávajú u nás €?“ 
Dr. Stano – „Štatistiky sú 10 dní po kvartáli. V Rakúsku napr. 3 dni po sviatkoch zverejňujú 
koľko sa utŕžilo.“ 
 
Komisia vzala materiál na vedomie.  
 
Hlasovanie: prítomní: 5, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

Komisia, ktorej počet členov je 13, nebola uznášaniaschopná. 



K bodu 3 
Správa o priebežnom plnení jednotlivých opatrení v oblasti cestovného ruchu a destinačného 
manažmentu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
Informáciu podal MUDr. František Stano, predseda predstavenstva BTB. 

• BTB sa odčlenilo 
• členmi sú aj právnické osoby 
• mesto – 98%, členovia – 2% príspevkov 
• lepšia komunikácia s krajskou organizáciou 

 
Komisia vzala materiál na vedomie.  
 
Hlasovanie: prítomní: 5, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

Komisia, ktorej počet členov je 13, nebola uznášaniaschopná. 
 
K bodu 4 
Rôzne 
 
Mgr. Kríž – „Ako je to s Korunovačnými slávnosťami?“ 
Dr. Stano – „Vo veľkom štýle, BTB si chcelo v zmluve zaistiť svoje podmienky. Sprievodnou   
                      akciou je opekačka v nedeľu na Hviezdoslavovom námestí.“ Ďalšími sú Viva  
                      musica, Redbull z hradu, Napoleon.“ 
Ing. Lukáč – „Bude tlmočenie?“ 
Dr. Stano – „Globálne nie, niekde na slúchadlá. Celá akcia je pod občianskym združením.“ 
Ing. Šindler – „Akcie na internete sú roztrúsené, treba zjednotiť verejné akcie na internete,  
                         terajšie vyhľadávanie je náročné.“ 
Dr. Stano – „Cieľom portálu je kalendár akcií, no nielen turistických, ale aj pre domácich.“ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Anna Reinerová v.r. 
predsedníčka komisie 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová 

    tajomníčka komisie 


